

Referat af bestyrelsesmøde d. 5/11 2025

Afbud: Kjeld

Til stede: Resten af bestyrelsen

1) Valg af referent: Ane

2) Kort runde

- Der er god opbakning til Mortens Aften i forsamlingshuset
- Der er kommet nye planter i de to fælleskrukker på Nykersvej. Kig godt efter, så får du øje på de nye lyngplanter.

3) Planlægning af vinterfest - Status?

- Vi ønsker, at flere i Finnebyen er med til at planlægge arrangementer herunder vinterfesten. Det er meget de samme, i bestyrelsen og uden for bestyrelsen, der planlægger og rydder op hver gang.
- Pernille og Ane vil gerne være med til at planlægge, men vi har brug for flere kræfter for at gennemføre festen.
- Troels laver et opslag på Facebook, hvor vi efterlyser hjælpere. Kjeld, du må gerne sende opslaget rundt på mail.

4) Planlægning af næste års Finneforsamlinger - status?

- Intentionen er, at dem, der fastlægger en dato og afvikler en Finneforsamling, bestemmer konceptet for dagen. Det kan både være et program for børn eller for voksne. Spisning kan også gøre, som man selv synes (fx sammenskuds, bestille pizza, lave mad)
- Vi har et ønske om, at der bliver udarbejdet en lille manual, så det er tydeligt, hvad man har ansvaret for, hvis man afvikler en Finneforsamling.
- Derudover kan der laves noget, der kan hænges op i forsamlingshuset, som viser, hvad deltagerne kan bidrage med på dagen (feje, støvsuge kældere osv.). Ane sender rå tekst til Niels, som så laver et udkast til manual.
- Det skal tydeliggøres, at man bare kan komme som deltager af en lille del af en Finneforsamling – vi har oplevet at flere holder sig væk, hvis de ikke er interesseret i hele programmet.
- Punktet her kommer på igen i januar. Herefter søger vi efter nye finneforsamlingsarrangører.
- **Opmærksomhedspunkt:** Man melder sig ikke ind i et koordinatorteam, der arbejder over en længere periode. I stedet bliver man som afvikler ansvarlig for afvikling af én enkelt forsamling (sammen med en/to andre)

- **Opmærksomhedspunkt:** Alle indkomne forslag til indhold på forsamlingerne er gode, men det kræver meget af afviklerne at få de gode forslag koordineret. Derfor opfordres dem med forslag til at melde sig til at koordinere en Finneforsamling sammen med en anden.
- Ønske om gentagelse af plantebyttedag.

5) Beredskabsplan

- Udskydes til næste møde, hvor Benjamin bliver inviteret. Hvad har han af ideer?
- Ønske om at kunne komme med en form for plan på generalforsamlingen i marts.
- Vi skal **alle** have læst op på myndighedernes anbefalinger til grundejerforeningers beredskabsplan.
- Punkt til næste møde.

6) Indkøb af plader til stillads, er der noget nyt Troels?

- Vi køber ny plade, så stilladset kommer i tiptop stand. **Troels** snakker med Poul om indkøb.

7) Birk er ikke med i støjgruppen længere

- Bestyrelsen stiller ikke med et nyt medlem til gruppen.
- Derimod vil bestyrelsen gerne lægge navn til, hvad der måtte komme af initiativer. Støjgruppen skal bare sige til, så vil **Birk** gerne gennemlæse og godkende.

8) Følgende er opfølgningspunkter fra sidste referat:

- Fra sidste referat: *Vi følger op (med Jens, Due Odde 4) på, om Realdania er interesseret i at investere i et (originalt) finnehus med henblik på bevarelse.*
 - Bestyrelsen tager ikke stilling til noget videre i den sag. **Kjeld og Jens** kan gå videre med projektet, hvis de har lyst.
- Fra sidste referat: *Kjeld (og Jens) følger op genoptryk af 'Finnebrædder og fællesskab'.*
 - Der er blevet fundet 15 eksemplarer, så bestyrelsen kan igen uddele til nye Finnebyboere.
 - Der er mulighed for at få scannet og lavet en genoptryk af bogen. **Kjeld** må gerne tage en pris på det med til møde

- Fra sidste referat: *Vi spørger formidler Stine Jørgensen, Hasle Bibliotek om hun/de er interesserede i at deltage i en finneforsamling og formidle noget om Hasle Biblioteks tilbud/aktiviteter/muligheder. Bl.a. for børn/børnefamilier.*
- Se punktet om Finneforsamlinger. Det er en god idé, men det kræver, at det bliver arrangeret af dem, der afvikler en Finneforsamling.

Evt.

- Vejspionssystemet fungerer ikke. Det skal der tjekkes op på igen.
- **Ane** skal huske at tjekke op på, om bookninger er i hus for finneforsamling i januar (skal slettes), fastelavn og generalforsamling

Punkter til næste møde d. 14/1/26

- Finneforsamling (se uddybning i referatet om hvad punktet indebærer)
- Beredskabsplan (se uddybning i referatet om hvad punktet indebærer)
 - **Kjeld** inviterer Benjamin. Benjamin må lave et oplæg på max 10 minutter. Hele punktet har maksimalt 20-25 minutter.
- Forberedelser til generalforsamling (snak om hvem der genopstiller, ideer til ændringsforslag til vedtægter eller andre forslag mm., Finnebyprisen, vejspioner)
- Genoptryk af Finnebrædder
- [Efter mødet er det aftalt, at **Kjeld** indkalder til næste møde].

Punkt til første møde efter generalforsamling

- Vejspioner – har vi styr på dem?